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SPOTKANIE  ZESPOŁU PROJEKTOWEGO

W mijającym kwartale  odbyło się kolejne z zaplanowanych spotkanie zespołu projektowego 

projektu „GMINA LIPOWIEC KOŚCIELNY I PARTNERZY WE WSPÓLNYCH 

DZIAŁANIACH”. 

Spotkania te organizowane są cyklicznie, przynajmniej raz na trzy miesiące. Spotkania te służą 

omawianiu postępów w realizacji projektu, problemów towarzyszących tej realizacji i sposobów ich 

rozwiązywania a także planowaniu działań na kolejne miesiące jego trwania.

W spotkaniu uczestniczyła kadra zarządzająca projektem a także osoby wytypowane do współpracy 

przy realizacji projektu. W trakcie spotkania poruszane były tematy związane z organizacją szkolenia 

„miękkiego” a także plany co do organizacji konferencji podsumowującej projekt. 

Było to już ostatnie takie spotkanie robocze zespołu poświęcone planom. Kolejne spotkanie w 

miesiącu październiku będzie spotkaniem podsumowującym projekt, jego działania i realizację.



SZKOLENIA

W mijającym kwartale odbyło się szkolenie pt. 

„Pracownik Urzędu – zagrożenia 

zawodowe/wypalenie zawodowe- praktyczne 

metody przeciwdziałania i podnoszenia jakości 

pracy. Było to już ostatnie z cyklu szkoleń 

przewidzianych w projekcie.

W szkoleniu tym wzięli udział wszyscy 

uczestnicy projektu.

Było to dwudniowe szkolenie wyjazdowe, 

mające na celu poza zdobywaniem wiedzy 

także integrację i wymianę doświadczeń 

pomiędzy uczestnikami projektu.

Sale były odpowiednio oznakowane



Skupienie w trakcie szkolenia 



…………………  i integracja  



W takim składzie i z nową wiedzą wymiana doświadczeń na pewno była ożywiona a chwile 

spędzone wspólnie przez uczestników projektu zaowocują lepszą współpracą w 

przyszłości…..:)

Umiejętności i pedagogiczne przygotowanie trenerów prowadzących zajęcia były zgodne z 

obszarem kwalifikacji ,co daje gwarancję  osiągnięcia założonych celów projektu oraz tego, 

że  jego uczestnikom zostanie przekazana wiedza najwyższej jakości.

W chwili obecnej przygotowujemy się do organizacji konferencji podsumowującej projekt.



WNIOSEK O PŁATNOŚĆ

W miesiącu lipcu złożyliśmy kolejny wniosek ,który został zaakceptowany bez 
żadnych zmian.

Obecnie przygotowujemy dokumentację do kolejnego wniosku.


